

Protokoll 2018-04-18

Nämndens råd för funktionshinderfrågor

Närvarande Ledamöter:

Karin Lansky, FUB, ordförande
Pia Olsson, RSMH, vice ordförande
Abraam Lazanidis, HSO/R

Tjänstemän:

Ingrid Brännström, avdelningschef
Annika Ekengren, sekreterare
Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen

Sekreterare

Datum för justering

Justeras: 9/5 2018

Karin Lansky, FUB, ordförande

Pia Olsson, RSMH, vice ordförande

§ 1 Sammanträdets öppnande

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till sammanträdet.

§ 2 Anmälan av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna

§ 3 Fastställande av dagordning

Dagordning godkändes

§ 4. Val av justerare och dag för justering

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa sammanträde den 18/4 2018.

§ 5. Förvaltningsinformation

- a) Ingrid informerar om att en översyn pågår av förvaltningens olika lokaler. Man tittar på vad som behöver byggas nytt och på renoveringsbehov i äldre lokaler. Vad behövs av nya servicelägenheter och gruppbostäder.

I maj kommer en genomlysning av den dagliga verksamheten att påbörjas. Man ska titta över utbudet, vad som efterfrågas och bredden på de dagliga aktiviteterna. Rinkeby saknar i nuläget en daglig verksamhet. Hur många av stadsdelsområdets brukare åker till verksamheter i andra områden.

Feriearbete kommer i år att kunna erbjudas fler ungdomar då statliga medel för detta skjutits till. Ungdomar med funktionsnedsättning har förtur till feriearbete och det gäller att nå ut till föräldrar till barn med funktionsnedsättning.

- b) Rådet besöks av Mats Grönvik, landskapsingenjör som arbetar i förvaltningen. Han berättar om tillgänglighetsvandringen nyligen i Porkalaparken i

Akalla som rådet deltagit i. Protokoll från vandringen bifogas detta protokoll.

Mats har fått brev från trafikkontoret som vill att förvaltningen har en kontaktperson som kan informera dem om åtgärder som behöver göras för att öka gångvänligheten under 2019. Mats har skickat in protokoll från tillgänglighetsvandringar samt även pekat ut några områden. Rådet kan höra av sig till Mats om de känner till områden där gångvägar behövs eller skyltar sätts upp.

Rådet nämner Jan Stenbecks torg där bänkarna inte är användarvänliga för somliga och kontraster vid trapporna saknas med risk för fall.

I sammanhanget tar Abbraam upp att provrummen i affärerna i Kista Galleria är för trånga för personer som använder rullstol.

Han tycker även att flera affärer i Kista Galleria var för snabba med att öppna igen efter branden i Food Court då brandlukten fortfarande var tydlig.

§ 6. Ärenden till nästa nämndsammanträde

Inget speciellt togs upp.

§ 7. Information och dialog

Rådet besöks av Roger Zetterström som är personligt ombud för personer med psykisk funktionsnedsättning i Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta stadsdelsområden.

Det personliga ombudets uppgift är att hjälpa personer med psykisk funktionsnedsättning att leva ett mer självständigt liv, med möjlighet att ta del av samhällets utbud av vård, stöd och service.

Ett personligt ombud kan ge råd och stöd i kontakter med myndigheter, hjälpa till att formulera behov för den enskilde av vård, stöd och service. Tjänsten är kostnadsfri och personliga ombud har tystnadsplikt.

Personer över 18 år kan få hjälp av ett personligt ombud, det finns ingen övre åldersgräns.

Roger som tidigare arbetat i Huddinge som personligt ombud säger att han upplever att utsattheten i Rinkeby-Kista jämfört med Huddinge är större. Dålig ekonomi och trångboddhet bidrar till psykisk ohälsa. Arbetet här handlar mycket om att informera människor om vilket stöd samhället kan erbjuda och att följa med klienten som stöd vid myndighetsbesök. Han jobbar mycket med att bygga goda relationer med socialsekreterare och biståndshandläggare vilket är till nytta i klientarbetet.

Roger har f.n. 40 personer som han stöttar. Tillsammans med klienten tas det fram en arbetsplan eller kontrakt om vad den enskilde behöver och önskar hjälp med. Efter slutfört uppdrag ska kontakten egentligen avslutas vilket ibland är svårt eftersom det ofta dyker upp nya frågor och problem.

§ 8. Övriga frågor

Pia uttrycker åter oro för ungdomar som driver runt vid centrum och dricker alkohol öppet, även cannabisrökning är vanligt förekommande. Hur stävjar vi detta?

§ 9. Nästa sammanträde

Nästa möte är den 9 maj 2018 kl. 13-15 i Den dagliga verksamheten. Adress meddelas i kallelsen. Gäst är Tobias Arab från förvaltningens lokalavdelning.

§10. Avslutning

Ordföranden avslutar mötet.